
Ad 3. St<otski kurikulum OS Rude5 za 5k. god.2023.12024.
Stolskl kurikulum je dostavljen dlanovima Skolskog odbora uz Poziv na sjednicu, a ravnateljica
Sanja Krstulovic dodala je nekoliko nadopuna vezanih za kategoriju izvannastavnih aktivnosti
koje su ve6 predstavljene na Uciteljskom vije6u. Uz nadopune Sfotski kurikulum je jednoglasno
prihva6en.

Ad 4. Dono5enje Pravilnika o provedbi postupaka jednostavne nabave
Pravilnik o provedbi postupaka jednostavne nabave dostavljen je dianovima Skolskog odbora uz
Poziv na sjednicu. Tajnica Skole Zrinka Prugovedki istaknula je kako se prema uputi od Grada
Pravilnik trebao uskladiti po pitanju pragova koji su bilijo5 navedeni u kunama, Navela je kako se
uz to pravilnik sada strukturno doradio te su dodani obrasci koji sluZe lak5em provodenju
postupaka jed nostavne nabave.
Predsjednik Skolskog odbora Kre5imir Erdelja postavio je pitanje da iz pravilnika proizlazi da
povjerenstvo o svemu odlucuje te upitao je li to u skladu sa Statutom Skole. U statutu stoji da do
20.000 kn odluduje ravnatelj, od 20.000 do 70.000 Skolski odbor, a za vi5e od 70.000 uz
suglasnost Grada. Gda Brezak se ukljucila i pojasnila kako povjerenstvo razmatra ponude i

ravnatelju predlaZe prihvacanje ponude, a ravnatelj onda djeluje dalje onako kako je propisano
Statutom. Tajnica je potvrdila da to ne stoji izrijekom u Pravilniku, ali su pragovi jasno definirani
Statutom. Gdin. Erdelja je izrazio zabrinutost Sto to nije ba5 izrijekom navedeno. Tajnica je
navela da je uz Pravilnik iz Grada dobiven i obrazac Odluke kojom SO donosi Odluku o nabavi
sa, a odnosi se na one nabave koje su u okviru ovlasti Skolskog odbora propisane statutom.
Gdin Erdelja je primijetio da su u Statutu takoder navedeni pragovi u kunama pa da bi se i to
trebalo promijeniti. Tajnica je najavila da ce se to uskoro mijenjati.
U jednom dlansku stoji da je u iznimnim sludajevima moguce donijeti odluku o nabavi i bez tri
prikupljene ponude pa je Ojdana Rajic Azinovic pitala na koji nadin ce se o tome donijeti odluka.
Redeno je kako se isto evidentira kroz zapisnike i kroz odluku o odabiru prilikom izvje5tavanja
Skolskom odboru.
Pravilnik je jednoglasno usvojen.

Ad 5. Dono5enje Odluke o ostvarivanju i koriStenju nenamjenskih donacija ivlastitih
prihoda
Prema Zakljudku gradske skup5tine Odluku treba usvojiti Skolski odbor na prijedlog ravnateljice.
Odluka je dostavljena svim 6lanovima Skolskog odbora sa pozivom na sjednicu. Tilnica Skoie je
istaknula kako su jedini prihodi Skole oni od najma dvorane i eventualnih donacija.
Odluka je jednoglasno prihvacena.

Ad 6. Dono5enje Poslovnika o radu SSD-a Rude5 100
Tajnica Skole Zrinka Prugovedki istaknula je kako djeca iz Skole 6esto sudjeluju na natjecanjima
na koje ih vode profesori iz Skole. lz Hrvatskog Skolskog sportskog saveza traZe da se donese
Poslovnik kojije uskladen s Poslovnikom o radu Skolskih sportskih dru5tava, a kako bi se iz njega
vidjelo koje sekcije unutar Sko-le djeluju i kako bi djeca na temelju toga mogla sudjelovati na
natjecanjima u okviru saveza. Spranca Poslovnika je stigla iz saveza a tljnica je dodala kako su
u izradi finalnog prijedloga kontaktirani i profesori tjelesnog koji su unijeli detalje vezane za
aktivnosti i logo. Gospodin Erdelja je pitao kako se u dlanku 7. navodi kako se voditelj imenuje, ali
se ne navodi tko ga imenuje. lajnica j_e navela kako voditelja SSD-a imenuje i razrje5ava Skolski
odbor na prijedlog ravnatelja. elanovi Skolskog odbora sloZili su se da se to doda u poslovnik.
Uz navedeni dodatak, poslovnik je jednoglasno usvojen.

Ad 7 . Zakup Skolskog prostora
Skolst<i odbor je dao suglasnost za davanje u zakup dvorana, udionica iSkolskih prostora. Postoji
dio korisnika kojima zakup ide iz proraduna i taj dio je vecinski, primjerice KK Dinamo, ali ima
ne5to prostora koji se moZe dati drugim korisnicima. lznosi zanajam su propisani iispod trZisne
cijene. Na pitanje mogu li se prostori iznajmiti vikendom ravnateljica je odgovorila da naZalost ne


